
Zapisnik seje Upravnega odbora Šolskega sklada OŠ Janka Kersnika Brdo  

 

Datum: 21. 5. 2024 

Prisotne predstavnice šole: Veronika Tumpej, Tadeja Češka Klančar, Katarina 

Bergant 

Prisotna predstavnica vrtca: Petra Zalaznik 

Prisotni predstavnici staršev: Božena Kovalevska Cerar, Petra Levec 

Odsotna: Urška Vrankar Dežman 

 

Dnevni red: 

1. Obravnava prispelih prošenj za šolski sklad 
2. Pregled odobrenega financiranja v letošnjem šolskem letu 
3. Načrti za naslednje šolsko leto 
4. Razno 

 

Ad 1 

Obravnava prošenj: 

- Učitelji 1. triade matične šole prosijo za nakup dveh skirojev, ki bi ju 

uporabljali v času pouka in v OPB.  

SKLEP: Prisotne so soglasno potrdile, da se prošnji ugodi. Poleg tega so dodale 

še okviren znesek za tri čelade, da bodo učenci med vožnjo primerno zaščiteni. 

 

- Učitelja glasbene umetnosti prosita za financiranje ozvočenja na junijskem 

koncertu šolskih pevskih zborov. 

SKLEP: Prisotne so predlagale, da si ozvočenje za ta dogodek izposodijo na 

občini. V kolikor ga ta nima, so soglasno potrdile, da se prošnji ugodi.  

Želijo pa si, da bi se na tem koncertu namensko zbirala sredstva za 

sofinanciranje nakupa ustreznega ozvočenja, ki bi bilo last šole. V zameno za 

prostovoljne prispevke bi donatorji dobili preprosto glasbilo, ki ga bodo izdelali 

učenci naše šole. 



- Prispela je prošnja za financiranje prevoza v Ljubljano, kamor se bo z javnim 

prevozom na zaključni izlet odpravila skupina nadarjenih z mentorjema. 

Obiskali bodo Inštitut Jožef Stefan. 

SKLEP: Prisotne so soglasno potrdile, da se prošnji ugodi. 

 

- Razredniki treh zmagovalnih razredov oz. oddelkov na Tekmovanju za čiste 

zobe prosijo za sofinanciranje prevoza učencev zmagovalnih oddelkov na 

zaključno prireditev omenjenega tekmovanja, ki bo v Ljubljani. Del stroškov 

krije organizator tekmovanja. 

SKLEP: Prisotne so soglasno potrdile, da se prošnji ugodi. 

 

- Svetovalna služba prosi za financiranje ogleda filma Šepet metulja za učence 

od 4. do 9. razreda. Strošek vključuje vstopnino za vse učence ter prevoz 

učencev podružničnih šol na matično šolo. Prisotnost učencev s podružničnih 

šol bi izkoristili še za vsakoletni ogled matične šole, ki jo bodo ti učenci začeli 

obiskovati v septembru. 

SKLEP: Prisotne so soglasno potrdile, da se prošnji ugodi. 

 

- Učiteljice PŠ Blagovica prosijo za financiranje nakupa plute, s katero bodo 

obložile razstavne panoje, da nanje likovnih izdelkov ne bodo več lepile z 

lepilnim trakom, ampak jih bodo pritrdili z bucikami. 

SKLEP: Ker gre za investicijsko nabavo, se nakup ne financira iz šolskega sklada. 

Nabavo bo krila šola. 

 

Ad 2 

Sledil je krajši pogovor o načrtih za prihodnje šolsko leto. Poleg ustaljenih 

aktivnosti ostaja želja po večji prireditvi, na kateri bi zbirali sredstva za šolski 

sklad. 

 

Ad 3 



Ob koncu šolskega leta bo predsednica upravnega odbora šolskega sklada 

napisala zahvalo vsem, ki so svoj prispevek namenili šolskemu skladu. Zahvala 

bo objavljena na šolski spletni strani in v junijski številki Rokovnjača. 

 

Ad 4 

SKLEP: Za socialno šibke naj bo na računu šolskega sklada vedno vsaj 2.500,00 

€. 

 

Zapisala      Predsednica UO šolskega sklada 

Katarina Bergant     Veronika Tumpej 

 


